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Kalisz, dn. 25.04.2022r.

Oznaczenie sprawy: WGOŚ.0003.0012.2022
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Szanowny Pan
Tadeusz Skarżyński
Przewodniczący
Rady Miasta Kalisza

W  odpowiedzi  na  interpelację  z  11.04.2022r.   dotyczącą  poprawy  stanu  ciągów
komunikacyjnych na terenie zieleni  nad Krępicą uprzejmie informuję,  iż aktualnie prowadzone są
rozmowy dotyczące ustalenia stanu formalno-prawnego własności działek, na których położony jest
przedmiotowy  teren.  Po  ich  zakończeniu  i  ustaleniu  stanu  faktycznego,  naprawa  ciągów
komunikacyjnych będzie ponownie rozważona. 

Teren ten objęty jest  bieżącym utrzymaniem i  pielęgnacją  zieleni.  W najbliższym czasie
zostaną przeprowadzone prace naprawcze elementów małej architektury.

.

                                                                                                             



 
 

 
 

Kalisz 30.03.2022 

 

Tadeusz Skarżyński 

Klub Radnych  

Prawa i Sprawiedliwości 

Rada Miasta  
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Pan  

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie 

 
 Kaliszanie mieszkający na osiedlu Korczak, częstokroć korzystają z przejść przez 
Park nad Krępicą, w celach komunikacyjnych. 
 Naturalnym jest dla nich przemieszczanie się w kierunku ulic Stanczukowskiego, 
Podmiejskiej i Kulisiewicza przez tereny zielone. 
 Problemem są jednak zejścia ze skarpy nad parkiem, w związku z tym zwracam się 
z pytaniem: 
- czy miasto Kalisz może poprawić stan ciągów komunikacyjnych w Parku nad Krępicą i 
otaczających terenach w celu zapewnienia bezpiecznego przemieszczania się 
mieszkańców?  

 
 

Z wyrazami szacunku. 

 
 
 
 
 

Tadeusz Skarżyński 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 


